
De Commissie heeft namelijk vastgesteld dat de communautaire productie van tonijnfilet niet voldoende is
om de behoeften van de interne markt te dekken. Daardoor moeten Europese blikproducenten steeds vaker
een beroep doen op invoer uit derde landen. Deze vaststelling werd bevestigd door de gegevens die op
15 januari 1999 door de Spaanse groepering van blikproducenten, Asociación Nacional de Fabricantes de
Conservas de Pescado y Marisco (Anfaco), werden voorgelegd. Deze gegevens tonen aan dat zelfs de
belangrijkste producent van tonijnfilet onder de lidstaten, Spanje, met de bevoorrading van zijn eigen
industrie problemen heeft.

De Commissie heeft voorts vastgesteld dat de invoer uit landen die in aanmerking komen voor een
preferentiële regeling (ACS en SAP-Drugs) , als de herkomstregeling, waar het geachte parlementslid
terecht veel belang aan hecht, gerespecteerd wordt , niet voldoende is om de communautaire blikpro-
ductie te bevoorraden.

(1999/C 370/118) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0686/99

van Daniel Varela Suanzes-Carpegna (PPE) aan de Commissie

(26 maart 1999)

Betreft: Tonijnfiletcontingenten voor 1999

De huidige structuren en mechanismen voor de voorziening van de EU-landen met tonijnfilet zijn het
resultaat van een evenwicht dat met het oog op de legitieme belangen van de communautaire vloot dank
zij grote inspanningen tot stand is gebracht.

Welke verklaring heeft de Commissie voor een verzoek betreffende de opening van een nieuw contingent
dat haaks staat op de belangen van voornoemde communautaire vloot waarvan het traditionele markt-
aandeel drastisch zal worden beperkt?

Antwoord van mevrouw Bonino namens de Commissie

(7 mei 1999)

De Commissie is niet van oordeel dat de opening van een contingent dat in tijd en hoeveelheid is beperkt
en waarop bovendien een tariefrecht van 6 % wordt geheven, schade toebrengt aan de belangen van de
reders uit de Gemeenschap of zal leiden tot een verlaging van hun aandeel in de voorziening van de
communautaire markt met tonijn.

De communautaire vloot zet immers zijn productie voor een goed deel af in derde landen, volgens de
behoeften van de wereldmarkt. Het is in dit verband significant dat die vloot zijn leveringen op de
communautaire markt in 1998 met 15 % has verlaagd vergeleken met 1996, een cijfer dat zelfs oploopt
tot 36 % voor geelvintonijn, de meest gezochte soort voor het produceren van ingeblikte tonijn van goede
kwaliteit.

(1999/C 370/119) SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0688/99

van Fernand Herman (PPE) aan de Commissie

(26 maart 1999)

Betreft: Situatie van de zetmeelindustrie en haar industriële afnemers in de EU

In mijn mondelinge vraag O-0025/96 (1) had ik de Commissie erop gewezen dat de Europese zetmeel-
industrie niet langer in staat was haar afnemers (papierindustrie, gisting, biotechnologie...) voldoende te
bevoorraden, met name omdat er te weinig restituties werden toegekend.

Commissaris Fischler heeft mij in de plenaire vergadering van 15 februari 1996 in Straatsburg geantwoord
dat de Commissie alles in het werk stelt om voor onze industrie goede mededingingsvoorwaarden te
creëren om tegen de concurrerende producten uit derde landen te kunnen optornen.

Ik stel vast dat gedurende meer dan de helft van de drie jaren die zijn verlopen sedert februari 1996 de
restituties bij de productie van zetmeel onvoldoende zijn geweest.

21.12.1999 NL C 370/87Publicatieblad van de Europese Gemeenschappen


